



投入一點小夢想, 理財不再是幻想。

Turn your dream into reality, financial management is no longer a fantasy.

專題指導老師 | 黃雅玲 Ya-Ling Huang

團 隊 成 員 |



陳 曼 林 Man-Lin Chen B10532039@gemail.yuntech.edu.tw 動態影像設計



劉 翰 珍 Han-Zhen Liu nancy480328@gmail.com 美術 視覺 設計



林 芷 妤 Zni-Yu Lin B10532043@yuntech.edu.tw 介面視覺設計

這是一套體驗式的理財教材,透過感應存錢筒搭配手機 APP,讓孩子藉由遊戲的方式理解理財的三個原則(儲蓄、風險、複利),同時建立儲蓄的好習慣。

This teaching material on financial management is based on learning through experiencing. With a detective coin bank and a cellphone application, children may not only understand three main principles of financial management: saving, risk and compound interest, but also get into a good habit of money saving.

043



外觀由柔軟的矽膠包覆存錢筒,內部安裝有感測錢幣通過的感應器,每當投下硬幣都可以連動到手機上的 APP 遊戲。

遊戲世界裡,有一群會生產金蛋的金小雞,等待你來培育他們,壯大他們的國度。每座島嶼擁有不同的屬性,同時呼應不同的理財觀念。

The coin bank is covered with soft silicon rubber outside with a sensor detecting coins passing through installed inside. When a coin is inserted, the coin bank will connect to the game application on the phone.

In the game, a flock of golden chicks that lay golden eggs are waiting for you to nurture them and expend their territory. Each island has its own characteristics, representing different financial management concepts.

a b

- a. 金小雞國度裡的每座島嶼都呼應著不同的理財觀念。
- b. 存錢筒外觀由柔軟的矽膠包覆。
- c. 每當存下硬幣都會觸動手機 APP 遊戲。







每當往存錢筒投下 1 枚硬幣,就能培育 100 隻金小雞, 他們生產的金蛋就是遊戲中的貨幣。透過貨幣能夠開啟新 島嶼以及增加建設,幫助金小雞們生產更多的金蛋。

When depositing a coin into the money bank, you can nurture a hundred golden chicks. The golden eggs they laid are the currency in the game. Currency can help you discover new islands and build new establishments, which motivate golden chicks to lay even more golden eggs.

